
 یا آپشن بگیرید
یا پاداش

یــک نهــاد نظارتــی با ارســال نامه ای 
رسمی به باشگاه پرسپولیس اعلام 
کرده که این باشــگاه در طول فصل 
گذشــته حــدود ۱۸ میلیــارد تومــان 
خارج از قرارداد به بازیکنان و اعضای 
کادر فنــی تیمــش بابــت بردهــای 
کســب شــده پــاداش داده و حــالا 
دیگــر از نظــر قانونــی اجــازه نــدارد 
آپشــن های قراردادهــا را بپردازد. به 
عبارت دیگر از نگاه این نهاد نظارتی 
پرســپولیس نمی تواند بــرای هر برد 
خــارج از قــرارداد بــه اعضای  تیمش 
پاداش پرداخت کند و از طرف دیگر 
در قــرارداد آنهــا آپشــن هایی در نظر 
بگیرد و آن آپشن ها را پرداخت کند.

شکایت پرسپولیس 
از فتح الله زاده

باشــگاه پرســپولیس اعلام کــرد این 
باشگاه با توجه به اظهارات غیرواقعی 
علــی فتح اللــه زاده که در حکم نشــر 
اکاذیب و تهمت و افترا علیه باشگاه 
پرســپولیس بــود، شــکایت خواهــد 
کــرد. مدیرعامــل پیشــین باشــگاه 
اســتقلال، چهارشنبه  شب با حضور 
در شــبکه خبــر، مطالــب کذبــی را 
علیــه باشــگاه پرســپولیس مطــرح 
کــرد و نســبت بــه تحریــک عمومــی 
علیــه پرســپولیس بــا بیــان مطالــب 
نادرســت اقــدام نمــود. در حالــی که 
رکــن انضباطــی فدراســیون فوتبــال 
در رأی صــادره که به آن نیز معترض 
هســتیم به مــوادی از دســتورالعمل 
ناظر بر قراردادها اشاره می کند، علی 
فتح اللــه زاده بــا حضــور در تلویزیون 
نسبت به نشر اکاذیب و ایراد تهمت 
و افترا نسبت به باشگاه پرسپولیس 
اقــدام کــرده و ســعی در القــای ایــن 
مســأله داشــت کــه پرســپولیس از 
سقف عبور کرده است. وی همچنین 
در صحبت هــای خــود از تریبــون 
تلویزیــون ملــی، جامعــه فوتبــال را 
تحریک و تشــویق به قانون شــکنی و 
زیر پا گذاشتن مقررات کرد که بسیار 
عجیــب بــود و انتظار مــی رود کمیته 

اخلاق به این موضوع ورود کند.

 میزبانی در
 شهید کاظمی

فقط بدون تماشاگر
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس اعلام 
کــرد ایــن باشــگاه بــرای میزبانــی از 
دیدارهای لیگ برتری خود ورزشگاه 
شــهید کاظمی، محــل تمرینات این 
تیم را معرفی کرده اما میزبانی در این 
ورشگاه فقط بدون حضور تماشاگر 
ممکن خواهد بود. ورزشگاه شهید 
کاظمی چمن، کریدورها، رختکن ها 
و ســازه مناســبی دارد و از هر حیث 
بــرای برگزاری یک مســابقه رســمی 
اســتاندارد به نظر می رســد اما بعید 
اســت شــورای تأمیــن تهــران اجــازه 
برگزاری مســابقه با حضور تماشاگر 
را در ایــن ورزشــگاه صــادر کنــد. بــا 
اینکــه ســکوهای ایــن ورزشــگاه 
می توانــد چیــزی بیــن ۱0 تــا ۱5 هزار 
تماشــاگر را در خــود جــای دهــد امــا 
خروجــی تماشــاگران این ورزشــگاه 
و خروجــی اصلــی ورزشــگاه فقــط از 
یــک محــل بــوده و همیــن مســأله 
بیــرون رفتــن تماشــاگران و ترافیک 
منطقه را با مشــکل مواجه می کند. 
مطمئنــاً در صــورت حضــور چیــزی 
حدود ۱0 هزار تماشــاگر در آن محل 
ترافیــک بســیار ســنگینی در اتوبان 
آزادگان ایجــاد خواهــد شــد ضمــن 
اینکه این ورزشگاه پارکینگ خودرو 
ندارد. با این حســاب اگر قرار باشــد 
پرســپولیس در ایــن ورزشــگاه از 
حریفان خود میزبانی کند باید بدون 
حضــور تماشــاگران و هوادارانــش 
مســابقات خود را برگزار کند که این 
هــم خواســته بازیکنــان و کادر فنی 
نیست. در عین حال اگر پرسپولیس 
موفــق شــود در ورزشــگاه خــود از 
حریفانــش میزبانــی کنــد هزینــه 
200 میلیونــی بابــت اجــاره  -300
ورزشگاه آزادی که برای هر مسابقه 
خانگی اش به این مجموعه پرداخت 
می کند را صرفه جویی خواهد کرد.
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مهدی ترابی

احتمال بازگشت مقابل پیکان

از بیــن  مصدومــان پرتعــدادی که پرســپولیس دارد احتمالاً یکــی به دیدار 
بــا پیــکان خواهــد رســید. مهدی ترابــی که در دقایــق ابتدایی دیــدار مقابل 
النصــر مصــدوم شــد و گفتــه شــد بــه بــازی الدحیــل می رســد هــم در ایــن 
مســابقه هــم بــازی با گل گهر غیبت داشــت چرا که یحیی نمی خواســت در 
مورد او ریســک کند اما حالا شــنیده می شــود به احتمال زیاد او را در بازی 
با پیکان که پنجشنبه همین هفته برگزار می شود در میدان خواهیم دید.

نبیل باهویی

از این خارجی مهاجم در نمی آید!

بعد از اینکه دو بازی مقابل الدحیل و گل گهر را از دست داد مقابل تیم لیگ 
ســه ای شــاهین تهــران به میدان رفــت اما در گلزنی ناکام مانــد. این اتفاق در 
حالــی رخ داد کــه باهویــی در این مســابقه دو ســه موقعیت خوب داشــت که 
میلاد ســورگی با کات بک های مناســب برای او ســاخت اما باهویی به راحتی 
این شانس های گلزنی را از دست داد و نشان داد غیر از شرایط بدنی، از نظر 

ضربه به چهارچوب و فن فوتبال هم مشــکلات اساســی دارد.

فرزاد آشوبی

علت مصدومیت ها چیست؟

هافبک سابق پرسپولیس درباره تعدد مصدومیت ها گفت: متأسفانه پرسپولیس 
در آماده ســازی پیش فصــل دوره  خوبــی را ســپری نکــرد. هر چند ایــن موضوع به 
تنهایی در افزایش مصدومیت تأثیرگذار نیست و عوامل دیگری نیز نقش دارند. 
مثلاً مصدومیت یاسین شاید به دلیل حضور در تورنمنت های مختلف باشد که 
موجب بروز خســتگی و در نتیجه مصدومیت این بازیکن شــد، اما باید ریکاوری 
خوبی را سپری می کرد تا این اتفاق برای این بازیکن مستعد و خوب رخ نمی داد.

ظاهرا نماینده یحیی 
در جلسه با مدیران 

گفته گل محمدی نه 
دنبال تمدید است،نه 

فسخ قرارداد و نه 
افزایش مبلغ.قصد او 

جدایی هم نیست و 
فقط از بی توجهی به 
پرداخت آپشن های 
سه گانه به اعضای 
تیم،برخی اظهارات 
که ارزش قهرمانی 
را کم کرده و عدم 

توجه به شش 
نوتیس اش ناراحت 

است 

مدیران پرسپولیس
چطور گل محمدی را راضی می کنند؟

 یحیی فردا در
جلسه هیأت مدیره

داستان قهر و احتمال فسخ قرارداد یحیی گل محمدی 
آخــر هفتــه پرسپولیســی ها را حســابی پرحاشــیه کرد. 
چهارشــنبه شــب بعــد از جلســه هیــأت مدیــره ای کــه 
یحیی در آن حاضر نشد، درویش، شهریاری، خبیری و 
دلبری مدیرعامل و اعضای هیأت مدیره مقابل باشگاه 
مصاحبه هایــی انجــام دادنــد و تأکیــد کردنــد چون گل 
محمدی در سفر بوده نتوانسته در جلسه هیأت مدیره 
شرکت کند و قرار است در اولین جلسه بعدی به جلسه 
بیاید و دغدغه های خود را طرح کند. در عین حال رضا 
درویش نکات تازه ای را در مصاحبه خود مطرح کرد که 

می تواند ماجرای یحیی را وارد فاز تازه ای کند.

اختلاف با نهادهای نظارتی، ابهام جدید
درویش در بخشی از صحبت های خود اعلام کرد برخی 
نهادهای نظارتی نسبت به قرارداد یحیی گل محمدی 
که در دوره قبل از مدیریت وی تمدید شده نکته هایی 
دارند که همین مســأله باعث شــده تا بحث پرداخت 
آپشن های مربوط به این قرارداد طول بکشد. قرارداد 
یحیی گل محمدی ســه ســال قبل، پیش از فینال لیگ 
قهرمانان 2020 در دوره مدیریت جعفر سمیعی تمدید 
شــد و حــالا درویــش مســائلی را دربــاره ایــن قــرارداد 
مطــرح کــرده که نــکات تــازه ای دارد و همیــن می تواند 
ماجــرای ادامــه همــکاری گل محمدی با پرســپولیس را 
تحت الشــعاع خــود قــرار دهــد. صحبت هــای درویــش 
درباره اینکه این موارد از سوی کدام نهاد نظارتی مطرح 
شده و درباره مبلغ قرارداد گل محمدی است یا مسائل 
دیگــر، ابهامات را بیشــتر می کنــد و نیازمند توضیحات 

تکمیلی و بیشتری است.

جلسه با ایجنت؛ رد و بدل کردن خواسته ها
باشــگاه پرســپولیس روز پنجشــنبه در حضــور رضــا 
درویــش، پیمــان حدادی و حســین دوام یک جلســه 
بــا مدیربرنامه هــای یحیــی گل محمــدی برگــزار کــرد 
تــا بــه حواشــی پیرامونــی ماجراهــای ایــن ســرمربی 
بپــردازد. به نوشــته رســانه باشــگاه پرســپولیس »دو 

طــرف صحبت هــای خــود را مطــرح کردنــد. ابتدا 
مدیــر برنامه هــای گل محمــدی مشــکلات و  

نگرانی هــای ســرمربی تیــم را مطــرح کــرد 
و خواســتار رفــع آنهــا شــد«. همچنیــن 

»سپس مدیران باشگاه اقداماتی که 
از ســوی باشگاه انجام شده است 
و شــاید کادر فنــی و بازیکنــان در 
جریان آنها نباشــند را به اطلاع 
مدیــر برنامه های گل محمدی 
رســاندند.« ظاهــرا نماینــده 
یحیــی در جلســه بــا مدیــران 
گفتــه گل محمــدی نه دنبال 
تمدید است،نه فسخ قرارداد 
و نــه افزایــش مبلغ.قصــد او 
جدایــی هــم نیســت و فقــط 
از بی توجهــی بــه پرداخــت 

آپشن های سه گانه به اعضای 
تیم،برخــی اظهــارات کــه ارزش 

قهرمانــی را کــم کرده و عدم توجه 
به شش نوتیس اش ناراحت است .

گل محمدی کی به دبی رفت؟
روز پنجشــنبه باشــگاه پرســپولیس به نقل 

از مدیربرنامــه یحیی گل محمدی نوشــت این 
مربی در ایران نیســت و برای مســافرت به خارج از 

کشور رفته است. البته تأکید شده گل محمدی بدون 
فســخ قرارداد راهی خارج از کشــور شــده و همچنان 
به عنوان ســرمربی پرســپولیس شــناخته می شــود. 
عجیــب اینکــه شــایعاتی پیرامــون اقامــت یحیی در 
ویــلای اطــراف تهران وجود داشــت اما ایــن خبر هم 
تکذیب شد. جالب اینکه در زمان سفر گل محمدی 
هم شــبهاتی وجود داشــت. در حالی که او دعوت به 

حضور در جلســه چهارشــنبه شب باشگاه را رد کرده 
بــود گفتــه شــد در ایــران نیســت اما به نظر می رســد 

پنجشنبه به دبی رفته است!

سومین دعوت هم رد شد
در حالی که یحیی گل محمدی دو بار دعوت مدیران این 
باشگاه را رد کرده بود روز پنجشنبه دوباره از او دعوت 
شد تا در جلسه ای با مدیران باشگاه پرسپولیس شرکت 
کند. کانال پرســپولیس در این خصوص نوشــت: »در 
نشست مدیربرنامه یحیی گل محمدی با رضا درویش 
و پیمان حدادی برای دومین بار از سرمربی تیم دعوت 
شد تا در نشست هفته آینده هیأت مدیره شرکت کند 
تا رودررو به بحث و بررســی موضوعات بپردازند که به 
گفتــه مدیربرنامه هــای گل محمــدی، او  در مســافرت 
خارج از کشــور  به ســر می برد و موضوعات را به اطلاع 
ســرمربی تیم خواهد رســاند.« بعد از این اخبار بود که 
شــنیده شــد احتمال بازگشــت یحیی ضعیف اســت و 

شاید او دیگر به پرسپولیس برنگردد.

گل محمدی فردا در جلسه هیأت مدیره
با وجود گمانه زنی های منفی که احتمال دورتر شدن 
یحیی از پرسپولیس را قوت می بخشید بالاخره بعد از 
دو روز اخبار حاشیه ای و داستان های زیادی که درباره 
قهر و فسخ قرارداد گل محمدی شنیده شد دیروز گفته 
شد قرار شده این مربی امروز )شنبه( به تهران برگردد 
و فردا )یکشنبه( در جلسه هیأت مدیره باشگاه حاضر 
شود. با این حال سؤال بزرگ اینجاست که گل محمدی 
در چه صورت راضی خواهد شــد ســر کارش برگردد و 
تیم را تمرین دهد؟ آیا او با وعده های درویش و هیأت 
مدیره برای حل مشکلات در آینده ای نزدیک که بارها 
از این دست حرف ها شنیده راضی خواهد شد یا اتفاق 

دیگری رخ می دهد؟

 درخواست مدیریت از بازیکنان
برای پایان دادن به اعتصاب

 پول می دهیم
 لطفــاً بــــــرگردید!

 حرف هایــی کــه رضــا درویــش در مصاحبه 
چهارشــنبه خــود مطــرح کــرد باعــث شــد تا 
بازیکنــان هــم مثــل یحیی تمرینــات را ترک 
کننــد. قبــل از این اعتصاب در پرســپولیس 
یــک نفــره بود و گل محمــدی در اعتراض به 
شــرایط موجــود و وعده هــای محقق نشــده 
در تمرین شــرکت نکــرده بود اما حرف های 
درویش کاری کرد تا بازیکنان هم اعتصاب 

کننــد و تمرین پرســپولیس تعطیل شــود.
پنجشــنبه  ز  رو لیس  پرســپو ن  یکنــا ز با
اعتصاب کردند و تمرین برگزار نشد چرا که 
آنها از حرف های مدیر عامل باشــگاه شاکی 
بودنــد. درویــش در بخشــی از صحبت های 
چهارشــنبه شــب خود گفته بود در شــرایط 
کنونــی جامعــه و مشــکلات اقتصــادی کــه 
وجــود دارد نبایــد بحث های مالــی را مطرح 
کــرد و بازیکنــان، ایــن حرف هــا را بــه مثابــه 
قــرار دادن آنهــا مقابــل هواداران دانســته و 
بــه همیــن خاطــر در تمرین حاضر نشــدند.
دیــروز اما اتفاقات دیگری رخ داد و مدیران 
باشــگاه پرســپولیس بــرای پایــان دادن 
ایــن اعتــراض دســت جنباندنــد. در حالــی 
کــه یحیــی گل محمــدی در ایــران حضــور 
نداشــت و مذاکــره غیرمســتقیم بــا او بــرای 
بازگرداندنــش پیــش می رفــت، درویــش 
و اعضــای هیــأت مدیــره بــه محــل تمریــن 
پرســپولیس رفتنــد تا بــا بازیکنــان صحبت 
کــرده و ضمــن شــنیدن حرف هــای آنهــا، 
از ایشــان بخواهنــد بــه تمریــن برگردنــد و 
شــرایط را از اینکــه هســت وخیم تــر نکنند.
در غیــاب حســین خبیــری، بقیــه مدیــران 
باشــگاه شــامل حســین شــهریاری، محمــد 
دلبری، پیمان حدادی و رضا درویش، برای 
صحبت با اعضای تیم، حل و فصل مسائل 
پیــش آمــده و شــروع مجــدد تمرینــات در 
ورزشــگاه شهید کاظمی حضور پیدا کردند.
رســانه رسمی باشــگاه درباره این جلسه که 
ظاهــراً دو ســاعت طــول کشــیده، نوشــت: 
»در جریــان ایــن حضــور جلســه بــا تعدادی 
از سرخ پوشــان بــه نمایندگــی از بازیکنــان و 
افشــین پیروانی مدیر تیم، انجام شــد که 2 
ســاعت به طول انجامید. در این نشســت، 
ابتدا بازیکنان درباره مشــکلات و مطالبات 
مالــی خــود صحبت کردند. ســپس مدیران 
باشگاه درباره مشکلات پیش روی باشگاه 
و اقدامــات جدیــدی کــه بــرای درآمدزایــی 
انجــام شــده ســخن گفتنــد ولــی تأکید شــد 

برخی از این پروژه ها برای رسیدن به درآمد 
کمــی زمانبر هســتند.

در جریــان ایــن نشســت بــه بازیکنــان 
اطمینــان داده شــد باشــگاه در نظــر دارد، 
بخشــی از معوقات و آپشــن های قــراردادی 
بازیکنــان را پرداخــت نمایــد. مدیــران 
باشــگاه، همچنیــن بــا تشــکر از زحمــات و 
صبــوری بازیکنــان از آنها خواســتند با توجه 
بــه اینکــه اقدامــات در حــال انجــام اســت، 
تمرینــات را از فــردا )شــنبه( آغــاز کننــد.«

بعــد از صحبت هــای مقدماتــی بازیکنــان 
بــا ســیدجلال و افشــین پیروانــی از بیــن 
بازیکنــان علــی نعمتــی، ســروش رفیعــی، 
دانیــال اســماعیلی فر، مهــدی ترابــی، امیــد 
عالیشــاه و وحیــد امیــری بــه همــراه ســینا 
اســدبیگی نفراتــی بودنــد کــه در جلســه بــا 

هیــأت مدیــره شــرکت کردنــد.
 در ایــن جلســه اعضــای هیــأت مدیــره در 
مورد شرایط مالی باشگاه مطالبی را عنوان 
کردند. مباحثی مثل عدم اجازه به باشــگاه 
بــرای اســتفاده از پــول باقــی مانــده بورس و 
ندادن تبلیغات محیطی به باشگاه از سوی 
ســازمان لیگ در این نشســت مطرح شد و 
در نهایــت هــم به بازیکنان گفته شــد با این 

شــرایط تهیه پول ســخت است.
مدیــران باشــگاه گفته انــد ســازمان لیــگ 
تبلیغــات ایرانســل را دور زمیــن اعمــال 
نمی کند و درآمد باشگاه تقلیل یافته است. 
از طرفــی پــول بورس را اســتقلال برداشــت 
کــرده امــا به پرســپولیس نمی دهند. هیأت 
مدیــره باشــگاه البته اعلام کــرده طرح های 
جدیــد درآمدزایــی دارنــد کــه یــک مقــدار 
زمانبــر اســت ولــی از بازیکنان خواســته اند 
شنبه تمرین کنند. آنها از اقدامات جدیدی 
کــه بــرای درآمدزایــی انجــام شــده حــرف 
زده انــد ولــی تأکیــد کرده انــد برخــی از ایــن 
پروژه هــا بــرای رســیدن بــه درآمــد کمــی 

زمانبــر هســتند.
در نقطــه مقابــل بازیکنان گلایه های زیادی 
از شــرایط تیــم کردنــد و اینکــه در حالی این 
تیم ســال گذشــته ســه جام قهرمانی آورده 
امــا کســی از آنهــا حمایــت نمی کنــد و برخی 
حرف هایــی زده می شــود کــه آنهــا را مقابــل 
هــوادار قــرار می دهــد. بازیکنــان تأکیــد 
کرده اند در صورتی که مشکلات حل نشود 
بــه اعتصــاب خود ادامــه می دهند و تمرین 

نخواهنــد کرد.


